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posiedzenia Komisji Techniczno - Inwestycyjnej Rady Miejskiej Aleksandrowa Kujawskiego

odbytego w dniu 10 marca 2023 roku

Obecnych na posiedzeniu było 4 radnych (zgodnie z listą obecności). W posiedzeniu uczestniczył p.
T. Kozłowski – Z-ca Burmistrza,  p. M. Moneta – Radca Prawny, p. A. Kozłowska – Skarbnik
Gminy Miejskiej. 

Otwarcia posiedzenia dokonał p. J. Zwierzchowski który po powitaniu przybyłych i stwierdzeniu
prawomocności obrad, zaproponował przyjęcie następującego porządku :
1) Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2) Przyjęcie porządku posiedzenia.
3) Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
4) Zaopiniowanie spraw bieżących, które wpłynęły pod obrady Komisji:

- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu,
- projekt uchwały w sprawie nabycia działek niezabudowanych położonych w Aleksandrowie
Kujawskim przy ul. Kościelnej,
-  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  położonej  przy
ul. Akacjowej,
- stanowisko w sprawie koszy ulicznych na osiedlu „Piachy”.

5) Sprawy bieżące.

Do pkt 2

Komisja (4 – za; jednogł.) przyjęła porządek obrad.

Do pkt 3

Komisja  (4 – za; jednogł.)  przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Do pkt. 4 Zaopiniowanie spraw bieżących, które wpłynęły pod obrady Komisji:
- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu,
- projekt uchwały w sprawie nabycia działek niezabudowanych położonych w Aleksandrowie
   Kujawskim przy ul. Kościelnej,
- projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej przy ul.
   Akacjowej,
- stanowisko w sprawie koszy ulicznych na osiedlu „Piachy”.

Komisja  (4  głosami  –  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie
wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu, wyrażając zgodę  na    ustanowienie
na   rzecz   Przedsiębiorstwa   Gospodarki    Komunalnej i Wodociągowej Sp. z o.o. z  siedzibą
w  Aleksandrowie  Kujawskim  przy  ulicy  Kościelnej 14   na czas nieoznaczony nieodpłatnej
służebności przesyłu na nieruchomości będącej własnością Gminy  Miejskiej  Aleksandrów
Kujawski, położonej  w miejscowości Aleksandrów Kujawski przy ulicy Wojska Polskiego,



oznaczonej  w  ewidencji  gruntów i budynków jako działka nr 3336, dla której prowadzona
jest księga   wieczysta   nr   WL1A/00016412/1.

Komisja  (4  głosami  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały   w  sprawie
nabycia  działek  niezabudowanych  położonych  w  Aleksandrowie  Kujawskim  przy  ul.
Kościelnej, wyrażając   zgodę na nabycie do gminnego zasobu nieruchomości działek gruntu
oznaczonych  kolejno  numerami  ewidencyjnymi  nr  1212 o  powierzchni  0,0163  ha  oraz  nr
1216/1  o powierzchni 0,0317 ha, zapisanych   w księdze wieczystej KW WL1A/00039235/3,
położonych w Aleksandrowie Kujawskim  przy ulicy Kościelnej, z przeznaczeniem pod drogi
publiczne.

Komisja  (4  głosami  –  za;  jednogł.)  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie
zbycia  nieruchomości,  wyrażając  zgodę na  zbycie   udziału  wynoszącego  1/2   części  w
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miejskiej Aleksandrów Kujawski, położonej w
Aleksandrowie Kujawskim przy ulicy Akacjowej 5, oznaczonej ewidencyjnie jako działka nr
2434 o powierzchni 0,0073 ha, działka nr 2435 o powierzchni 0,0318 ha, działka nr 2436 o
powierzchni  0,0619 ha,  działka  nr  2537  o  powierzchni  0,0618  ha  oraz  działka  nr  2472  o
powierzchni  0,5072  ha,  mająca  urządzoną  księgę  wieczystą  nr  WL1A/00018218/5,
zabudowanej budynkiem mieszkalnym o powierzchni zabudowy 85,37 m2.

Komisja (4 głosami – za;  jednogł.)  pozytywnie zaopiniowała stanowisko w sprawie   koszy
ulicznych na osiedlu „Piachy”.

Z obserwacji wynika, że do istniejących koszy ulicznych na Osiedlu „Piachy” bardzo często
podrzucane są wszelkiego rodzaju odpady. W związku z czym Komisja nie widzi potrzeby
zwiększania  ilości  koszy  ulicznych,  ponieważ  częstsze  ich  opróżnianie   wiąże  się  z
dodatkowymi kosztami. 
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